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Abstract (en)
A working chair, in particular an office chair, is described, having a seat surface (5), a backrest (6), and a supporting frame (1) which has a
preferably height-adjustable bearing, which yields resiliently on all sides, for the seat surface (5). In order to achieve simple design conditions and
an ergonomic posture in all sitting positions, the bearing (9) for the seat surface (5) is arranged in the rear third thereof, the loading line (10) of the
spinal column running approximately through the centre of the bearing (9) in the neutral position of a chair user. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Arbeitssessel, insbesondere Bürosessel, mit einer Sitzfläche (5), einer Rückenlehne (6) und einem Traggestell (1) beschrieben, das ein
vorzugsweise höhenverstellbares, allseits federnd nachgiebiges Lager für die Sitzfläche (5) aufweist. Um einfache Konstruktionsverhältnisse und
eine körpergerechte Sitzhaltung in allen Sitzstellungen zu erreichen, ist das Läger (9) für die Sitzfläche (5) in deren hinterem Drittel angeordnet,
wobei die Belastungslinie (10) der Wirbelsäule in der Neutralstellung eines Sesselbenützers etwa durch die Mitte des Lagers (9) verläuft. <IMAGE>
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